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Dans un bel immeuble de 1900, au 7e et demnier étage (avec ascenseur
jusqu'au 6e étage), un appartement d'une surface de 52.26 m2 Carrez
- 63.72 m2 au sol.ll se compose de : une entrée, un séjour profitant
d'une hauteur-sous-plafond de 2.92m, une cuisine a aménager et
équiper, une chambre avec salle de douche et wc.Annexe : une
cave.ldéalement situé au coeur du quartier du Petit Montrouge, a deux
pas de la paroisse Saint-Pierre de Montrouge, des commerces et des

transports.

In a beautiful building from 1900, on the 7th and top floor (with elevator up to the
6th floor), a 52.26 square meters (Carrez law) - 63.72 square meters on the
ground apartment.It features: an entrance, a living room benefiting from a ceiling
height of 2.92 meters, a kitchen to be arranged and equipped, a bedroom with a
shower room and toilet. Additional feature: a cellar.ldeally located in the heart of the
Petit Montrouge district, just steps away from the Saint-Pierre de Montrouge parish,

shops, and transportation.
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